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Abstract (en)
[origin: WO8903798A1] The apparatus, according to the invention, comprises essentially a container (10) wherein is arranged a pile (11) of objects
(12) to be distributed. A friction drive wheel (13) is mounted at the extremity of a lever (14) pivoting about an axis (15). An inclined ramp (21) is
arranged downstream of the objects to be distributed. The upper part of said ramp is provided with a staircase-shaped recess (26) and is prolonged
by a plane surface (22) which defines with a plane surface (23) parallel therewith a guiding channel (25) for guiding the objects (12). The apparatus
is provided to distribute cards, tickets, bank notes, plates, etc.

Abstract (fr)
L'appareil selon l'invention comporte essentiellement un conteneur (10) dans lequel est disposée une pile (11) d'objets (12) à distribuer. Une roue
d'entraînement à friction (13) est montée à l'extrémité d'un levier (14) pivotant autour d'un axe (15). Une rampe inclinée (21) est disposée en aval
des objets à distribuer. La partie supérieure de cette rampe est pourvue d'un évidement (26) en forme d'escalier et prolongée par une surface plane
(22) qui définit, avec une surface plane (23) parallèle à la précédente, un couloir de guidage (25) des objets (12). L'appareil est prévu pour distribuer
des cartes, des tickets, des billets, des plaquettes etc.
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